

New Board of Munich Dip'n Divers Neues Board der Munich Dip'n Divers

by Gabi Werthmann

The „Munich Dip'n Divers“ will rely on female power in the future! On March 16. 2016 the club voted its new bord (see photo).

A powerful club council – where the men perform well – will support the ladies' team by great ideas and much energy.

Our club being one of the eldest in Europe (founded in 1958) and still today the one with the most members in Munich and the surroundings, we do not wish to rest on the inherited, but we want to send out new signals. The most important goal is to find new dancers. The membership (formerly 250) is dropping.

Die Munich Dip'n Divers setzen künftig auf Frauenpower! Am 16. März 2016 wählten die Dip'n Divers ihr neues Board (s. Photo).

Ein schlagkräftiger Clubrat – in dem sich die Männer gut behaupten – steht der Damenriege mit großartigen Ideen und viel Energie zur Seite.

Unser Club, der zu den ältesten (1958 gegründet) Europas und heute noch mitgliedsstärksten in München und Umland zählt, will sich nicht auf Ererbtem ausruhen, sondern neue Zeichen setzen. Wichtigstes Ziel ist es, neue Tänzer zu gewinnen. Die Mitgliederzahl (vormals 250) ist rückläufig.



Geschäftsführender Vorstand 2016



Präsidentin
Gabi Werthmann



Vizepräsidentin
Stefanie Völkl



Schatzmeisterin
Anneliese Menghini



Schriftführerin
Anita Schneider

A fresh breeze shall blow through our Ranch and the Saloon – with the help of new members and activities that will also attract the dancers of neighbour clubs as guests and lure them into the circle of the „Dip’n Divers“. This may be during club nights every Wednesday from 20:00 to 22:30 or at a Special Dance of the „Dip’n Divers“, the „Maypole“.

We are looking forward to many guests at the 43rd „Maypole“ on May 7, 2016 und still more dancers in 2017 and 2018 – the year when the „Munich Dip’n Divers“ will celebrate their 60th birthday.

Ein frischer Wind soll bald durch Ranch und Saloon wehen – durch neue Mitglieder und durch Aktivitäten, die auch Tänzer aus befreundeten Clubs wieder verstärkt als Gäste in den Kreis der Dip’n Divers locken werden. Sei es nun zu den Clubabenden an jedem Mittwoch von 20 bis 22h30 oder sei es zum Special Dance der Dip’n Divers, dem Maypole.

Wir freuen uns auf viele Gäste zum 43. Maypole am 7. Mai 2016 und auf noch viel mehr Tänzer in 2017 und gar 2018 – dem Jahr, in dem die Munich Dip’n Divers ihren 60. Geburtstag feiern werden.

Transated by Hartmut Heiber

